
Referat fra styremøte 3. og 4. september 2021.  Thon Hotel Oslo Airport 

Til stede: Kari, Kirsten, Sigvard, Christer, Solveig 

Fravær: Ole-Johan Nilsen 

 

Gjennomgang av økonomi 

Nytt regnskapsfirma er på plass. 

Det er ikke søkt om momsrefusjon i år, men vi kan søke fra skatteetaten. 

Søknad om støtte til Bufdir. Fristen for søknad er før vi avholder årsmøte. Vi har sendt søknad innen 

fristen og vil ettersende nødvendige papirer etter årsmøtet. 

Årsmøtet - forberedelser 

På grupperommet vi skal bruke er god plass til noen og førti deltagere. Vi er 42 påmeldte der 40 skal 

overnatte.  

Vi har midler som er øremerket samlinger. Styret bestemmer derfor at vi vil skal dekke 

medlemmenes utgifter (egenandelen) til årsmøtet i år. Dette gjelder for årsmøtet i 2021. Vi har 

likevel midler til å dekke likepersonsamlinger i 2021.  

Valgkomiteens innstilling 

Innstillingen er klar og levert styret i dag. De har ikke funnet vara til styret. Dette blir tatt opp på 

årsmøtet. 

Ny valgkomite  

Jannike og Ole Aleksandersen sitter ett år til, Gørill Skaale Johansen sin periode er over. Gørill kan, 

om ingen melder seg, ta to nye år.  

Program 

Programmet for helgen justeres og gjøres klart, det legges ut på Facebook og hjemmesiden før 

møtet.  

På møtet: Utdeling av mapper skjer et sted ved inngangen. Styret skal være tilstede når 

medlemmene kommer.  

Møte med likepersonene som deltar 

- Hva skal være tema på likepersonsmøtene? 

- Gå gjennom «Å være likeperson, en brukerhåndbok» 

Det er 11 likepersoner som deltar på møtet. Taushetserklæring skal undertegnes av likepersonene. 

Møte med likepersoner er på lørdag.    

 

Neste styremøte 24.september 

Referent: Solveig Irene Larsen 


